
Beantwoording KORTE VRAAG Pro Krimpenerwaard agendapunt 11-commissievergadering 
18 februari 2020 

- In de oordeelsvormende commissie SBBV van 18 februari is toegezegd dat de 
resterende vragen schriftelijk ingediend konden worden

1.23 Uitkomst aanbesteding veer Ouderkerk-Nieuwerkerk aan den IJssel (inzage in de 
aanbesteding van 4 marktpartijen). De geoffreerde prijs valt € 18.000 hoger uit dan het 
begrotingsbudget aangeeft. Merkwaardig is het dat de Veerdienst Schoonhoven buitenspel 
is gezet. Graag inzage in de aanbesteding. 

Antwoord: Er is een meervoudig onderhandse aanbesteding geweest, waarbij ook de 
Veerdienst Schoonhoven is uitgenodigd om in te schrijven. De Veerdienst Schoonhoven 
heeft niet ingeschreven.   

2.13 Rekenkamercommissie Krimpenerwaard heeft meegedaan met het – Doe Mee 
Onderzoek 2019 – De implementatie van het VN Verdrag Handicap in gemeentelijke beleid. 
De gemeente is nog niet gestart met de implementatie van het VN-verdrag Handicap. Sinds 
de ratificatie hiervan in 2016 zijn gemeenten verplicht aan te geven hoe zij in het sociaal 
domein uitvoering geven aan de rechten van personen met een handicap. De gemeente zou 
wel aandacht hiervoor hebben. Ook wij hebben ervaren dat voor de gehandicapten weinig 
aandacht is in de gemeente. Wat gaat het college hieraan doen en op welke termijn.  

Antwoord: In de Raadsinformatiebrief van 17 december hebben wij aangegeven dat het 
beleid van Krimpenerwaard dateert van vóór de ratificatie van het VN-verdrag. Dat betekent 
dat wij  uiteraard wel aandacht hebben voor de thematiek.  

In 2020 werken we aan het opstellen van een integraal beleidskader voor het sociaal domein 
waarmee we verder invulling geven aan onze doelstelling een inclusieve gemeente te zijn 
voor mensen met een handicap, maar ook etnische achtergrond, geloof en seksuele 
geaardheid. Hierbij maken we gebruik van de aanbevelingen uit het VNG koplopers 
programma en monitors. 

Op onderdelen geven we ondertussen al concreet invulling aan het VN Verdrag Handicap. Zo 
passen we de website van de gemeente aan door alle pdf bestanden te verwijderen. 
Hierdoor wordt de website beter toegankelijk voor inwoners met een beperking. Bij 
onderhoud en openbare werken is de toegankelijkheid nu een standaard onderdeel dat 
wordt meegewogen, inclusief een jaarlijkse toegankelijkheidsschouw. 

4.3 Quick Scan Lokale Democratie Gemeente Krimpenerwaard-besproken in de commissie 
van 11 februari met belangstellenden. De vraag is willen wij dit serieus oppakken en zo ja, 
kan dan een stappenplan worden uitgerold om het doel te bereiken. Opvallend is dat het 
vervolg uiterst vertragend plaatsvindt.  



Antwoord: de wijze waarop de raad vervolg geeft aan de Quick Scan Lokale Democratie, is 
niet aan het college, maar aan de raad zelf. Een suggestie is dit te beleggen bij de Commissie 
bestuurlijke vernieuwing.  

Hoogachtend, 
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